



English

Sam Puchala is a no-nonsense, motorcycle-riding criminal lawyer and the founder of Velox Law Professional Corporation, a modern and bilingual law firm with offices in London and Woodstock.

Bold, fearless, and passionate about defending those who need her, Sam's practice focuses on high-stakes criminal offences, including all levels of assaults, homicides, sexual offences, and allegations of domestic violence.

Sam is recognized as a trailblazer within the legal community, including in her role as Regional Women's Director of the Criminal Lawyers' Association and as the winner of the 2022 Middlesex Law Association's Rising Star Award.

French

Sam Puchala est une avocate criminaliste terre à terre et la fondatrice de la Société professionnelle Droit Velox, un cabinet juridique moderne et bilingue avec des bureaux à London et à Woodstock.

Confiante en ses moyens, intrépide et passionnée par la défense de ceux et celles qui ont besoin d'elle, la pratique de Sam se concentre sur la défense des accusations criminelles à risques élevées, y compris tous les niveaux de voies de faits, d'homicides, d'infractions sexuelles et d'allégations de violence conjugale.

Sam est reconnue comme étant fort impliquée au sein de la communauté juridique, notamment dans son rôle de Directrice régionale des femmes de la Criminal Lawyers' Association et comme récipiendaire du prix « Rising Star » de la Middlesex Law Association en 2022.